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Епископ будимљанско-никшићки Јоаникије у изјави после изласка из заточеништва коју
је дао за „Новости“, казао је да верује да ће у Црној Гори после неколико драматичних
дана наступити мир, и да ће се проблеми између Цркве и власти решавати у
толерантнијем амбијенту.

  

  

Хиљаде Никшићана на величанствен начин после поноћи дочекало је са радошћу свога
владику и свештенике Саборног храма Светог Василија Острошког. Улица Николе Тесле
у којој се налази зграда Основног суда била је тесна да прими старо и младо, чак и децу
да у глуво доба ноћи поздраве Његово преосвештенство.

  

"Боравио сам у коректним условима у станици полиције и немам разлога да се жалим. Не
могу замерити људима који ту раде јер су се према мени лепо понашали. Међутим, по
изласку из притвора сазнао сам да је у протестима доста омладине претучено у
Никшићу, чак и деца. То није смело да се догоди", казао је владика Јоаникије.
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На питање како је доживео еуфорију и славље својих суграђана који су га дочекали
испред зграде Основног суда, владика је рекао:

  

"Било је заиста величанствено. Захвалан сам народу Никшића и Црне Горе на истрајној
и искреној подршци. Али посебно ми је жао деце коју су полицајци пребијали и то
најоштрије осуђујем".

  

(Спутњик, Вечерње новости)
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